
 

 - 1 -      Besluitenlijst raadadviescommissie Bestuur 11 april 2012 

Raadadviescommissie Bestuur 
(14590\.....) 

 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : woensdag 11 april 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer A.P.M. Veeken (plv. commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff  
    (raadslid GBN), mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer F.C.M. 

  van het Hoofd (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD),  
  mevrouw W.H. Hooijer – Horstman (burgercommissielid VVD), de heer H.  
  Mulder (raadslid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H. de  
  Jong (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer  
  G.C. Ton (burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. van Telllingen 
  (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer 
  A.J. van Hedel (burgemeester) en de heer ing. H.A.Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : de heer J.H.F. Gelens (burgercommissielid CDA), de heer T. Kool  
    (commissievoorzitter) en de heer S. van den Heuvel (wethouder). 
Afwezig z.k. : de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er is een 

bericht van verhindering ontvangen van het nieuwe commissielid, de heer Gelens 
(burgercommissielid CDA). 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 7 maart 2012 (inclusief de Lijst 

toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- commissieleden 
- regionale samenwerking 

 Burgemeester Van Hedel zegt dat er afgelopen dinsdag in het college opnieuw is 
gesproken over samenwerking. Het college heeft besloten om een “visiedocument 
samenwerking” op te stellen en die met de voltallige gemeenteraad te delen. Ook 
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zal het college nog aan het verzoek van de heer Van Lith (VVD) tegemoet komen 
en een totaaloverzicht geven van de samenwerkingsverbanden en de 
samenwerkingsvormen met andere gemeenten, waarin de gemeente Neerijnen 
thans participeert. Daarnaast zullen uiteraard ook de gestelde raadsvragen van de 
heer Van Tellingen (VT) over dit onderwerp schriftelijk worden beantwoordt. 
De heer Mulder (SGP) verzoekt het college om mee te nemen in het op te stellen 
visiedocument samenwerking, wat precies de rol is van de raad in dit proces. 
 
Wethouder Verwoert geeft een drietal mededelingen: 

� Ik start Smart: doel van dit project is de begeleiding van startende 
ondernemers. Het 1e project is in 2008 gestart en wordt nu afgerond. 
Hieraan hebben 11 Neerijnense startende ondernemers deelgenomen. Het 2e 
project start in 2012 en loopt tot 2015, waarvoor Neerijnen 12 deelnemers 
kan aanmelden. Neerijnen heeft nog budget beschikbaar uit het 1e project, 
waardoor aan het 2e project deelgenomen kan worden zonder extra 
cofinanciering. Na 2015 volgt er geen 3e project meer. 

De heer Van Lith (VVD) verzoekt de wethouder om na 2015 de voortgang van 
deze begeleiding van startende ondernemers ergens te borgen, b.v. bij de KvK of 
de OVN. 
Wethouder Verwoert zegt dat daaraan al is gedacht en dat dit ook meegenomen 
zal worden. Hij gaat verder met de mededelingen: 

� Economische ontwikkelingen Regio Rivierenland: er hangen donkere 
wolken. De totale productiewaarde van de Regio is 6,3 miljard, die bij groei 
meestal bovengemiddeld groeit en nu bij een daling van de economie ook 
bovengemiddeld daalt. Zogelijk zijn dan ook de cijfers die hun doorwerking 
hebben op b.v. de woningmarkt maar ook op de consumentuitgaven in de 
Regio. Kortom, binnen de Regio dient gezocht te worden naar 
oplossingen/alternatieven om deze economische neergang om te draaien. 

� Bruine borden: i.h.k.v. uitvoering plannen uit het regiocontract m.b.t. de 
vrijetijdseconomie, zijn er de afgelopen periode een aantal bruine 
verwijzingsborden geplaatst. De investering is gedekt via de beschikbare 
middelen vanuit het regiocontract, dus investering Provincie met 
cofinanciering van de deelnemende gemeenten. 

De heer Beukers (LB) vraagt wethouder Verwoert om ook in deze commissie nog 
eens zijn mededeling van gisteravond vanuit Welzijn te herhalen. 
Wethouder Verwoert meldt dat hij zijn zorg heeft uitgesproken over de regionale 
ontwikkelingen m.b.t. de afbrokkeling van het draagvlak bij diverse gemeenten om 
de trajecten (invoering Wet werken naar vermogen, transitie Jeugdzorg en ook de 
overgang van de AWBZ naar de WMO) gezamenlijk op te pakken en vorm en 
inhoud te geven. Deze zorg is vandaag ook in het AB van Regio Rivierenland door 
Neerijnen worden uitgesproken. 
Burgemeester Van Hedel vult aan dat het AB hiervan vandaag kennis heeft 
genomen en deze problematiek serieus neemt. Eerst zal er worden geïnventariseerd 
en geanalyseerd om vervolgens duidelijkheid te krijgen in de problematiek. Ook 
heeft het AB vandaag gediscussieerd over het proces van aanlevering en 
bespreking van b.v. de jaarstukken 2011 door RR. Hiervoor zijn medestanders 
gevonden binnen het AB om de gemeenteraden alsnog serieus in de gelegenheid te 
stellen hierover te spreken en een mening te vormen. 
 

6. Stukken ter advisering 
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6.1 Voorstel tot vaststelling van het Controleprotocol gemeente Neerijnen en 
verhoging van de rapporteringstolerantie (2012-03-14269) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

6.2 Voorstel tot vaststelling van de 1e wijziging van de Legesverordening 2012    
(2012-03-14268) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.3 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de 3e wijziging van de begroting 
2012 Belastingsamenwerking Rivierenland (2012-03- 13625) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

6.4 Voorstel tot instemming met de toetreding van de gemeente Wijk bij Duurstede tot 
de Belastingssamenwerking Rivierenland (2012-03-14766) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

6.5 Voorstel tot instemming met het Onderhandelingsresultaat nieuw regiocontract 
2012-2015 Regio Rivierenland (2012-03-14763) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  
 

7. Rondvraag 
 De heer Nijhoff (GBN) stelt de verkeersveiligheid in Waardenburg aan de orde. 

Nu er wegwerkzaamheden worden uitgevoerd door de Provincie aan de Steenweg, 
ontstaan er allerlei vormen van sluipverkeer, waardoor er zeer gevaarlijke situaties 
ontstaan in en om Waardenburg. Hij verzoekt de burgemeester om hier spoedig aan 
dacht aan te besteden en maatregelen te treffen. 
De heer Mulder (SGP) ondersteunt de inbreng van de heer Nijhoff en ziet ook 
graag dat de scholen betrokken worden bij het zoeken naar maatregelen. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) geeft aan dat net de bermen zijn aangevuld, 
die nu door de omleidingen weer stuk gereden worden. Wie gaat dat betalen? 
De heer Van het Hoofd (CDA) vraagt of de verkeersregelaars die er zouden 
komen tijdens de spits, niet de hele dag inzetbaar kunnen zijn. Als wij als gemeente 
dergelijke projecten laten uitvoeren verbinden we weet ik hoeveel eisen aan de 
uitvoerders van de werken, waarom gebeurt dat nu niet door de Provincie. De 
situatie is onverantwoord op deze wijze. 
De heer Nijhoff (GBN) vult nog aan dat de verkeersregelaars er wel zijn, maar dat 
ze verkeerd zijn opgesteld. 
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij neemt de uitgesproken verontrusting 
van de commissieleden mee in het overleg van morgen met wethouder Koedam en 
de ambtenaar verantwoordelijk voor verkeerszaken en maandag in het overleg met 
de commandant van de politie. Hij zal over de uitkomsten schriftelijk aan de raad- 
en commissieleden rapporteren 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt de burgemeester of het overleg met de 
politie van maandag niet naar voren gehaald kan worden omdat de situatie in 
Waardenburg nu nijpend is en er maatregelen getroffen moet worden voordat er 
slachtoffers vallen. Ook de verplaatste bushalte onder het viaduct geeft gevaarlijke 
situaties te zien. 
De heer Mulder (SGP) ondersteunt het verzoek van mevrouw Van Kuilenburg en 
vraagt om ook in overleg te treden met de scholen in Waardenburg en hiermee 
inderdaad niet te wachten tot maandag. 
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Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zal de omleidingroutes zelf gaan rijden 
en de situatie aanschouwen. 
 
De heer De Jong (PvdA) wijst op de slechte begaanbaarheid van het fietspad door 
De Steendert. Je hebt bijna een crossfiets nodig om erover te kunnen fietsen. 
De heer Van het Hoofd (CDA) antwoordt dat dit volgens hem net is aangepakt en 
daarmee is opgelost. 
 
De heer Mulder (SGP) zegt gelezen te hebben dat het CBS waarschuwt voor 
verlaagde legesinkomsten bij gemeenten door een afname van het aantal af te 
geven bouwvergunningen. Hebben we hier in Neerijnen ook mee te maken. 
Toezegging wethouder Verwoert: hij moet het antwoordt hierop schuldig blijven, 
maar laat dit m.b.t. 2012 nakijken en zal hierover schriftelijk laten communiceren. 
 
De heer Mulder (SGP) vraagt of er al iets te melden valt over de uitspraak van de 
Raad van State m.b.t. het Molenblok Varik. 
Wethouder Verwoert zegt dat er wel een zitting is geweest bij de RvS, maar dat 
ze nog niet tot een uitspraak is gekomen. 
 
De heer Van Lith (VVD) dankt het college voor de beantwoording van de vragen 
m.b.t. de achterstanden in de beantwoording van brieven. Het baart hem wel 
zorgen dat het geven van deze beantwoording niet eenvoudiger en sneller 
gerealiseerd kon worden. De beantwoording is op zaakniveau gegeven, maar 
missen we dan straks niet het overzicht in de zogenoemde “sudderzaken”, waarop 
wel tussentijdse berichtgevingen uitgaan, maar waardoor we de voortgang en de 
uiteindelijke afronding uit het oog verliezen. 
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat hij grotendeels wel mee voelt met wat de 
heer Van Lith naar voren brengt. Hij heeft de gemeentesecretaris gevraagd om hier 
naar te kijken, daar de brieven nu wel gekoppeld zijn aan zaken, maar je 
vervolgens de voortgang mist. Voortgangslijsten zouden eenvoudig te genereren 
moeten zijn, waarbij desnoods zaken in rood aangegeven staan die vertraging 
oplopen en die regelmatig besproken dient te worden. Dit zal waarschijnlijk een 
aanvulling op het systeem moeten zijn om de voortgang uiteindelijk niet te missen. 
 
De heer Van het Hoofd (CDA) zegt dat we net van de samenwerking met 
Zaltbommel en Maasdriel af zijn of er is al in de krant te lezen dat Neerijnen en 
Lingewaal worden uitgenodigd aan te schuiven bij de samenwerking ICT van de 
gemeenten Culemborg, Geldermalsen en Tiel. Daarmee aangevend dat Neerijnen 
niet alleen staat. 

8. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur. 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 
d.d. 9 mei 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
K.G. Steenbergen   T. Kool 


